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I n t e r p e l a c j a  m i ęd z y s e s y j n a  

Dot: sprzedaŜy mieszkań w budynku Rynek Kleparski 12 

Przekazuję Panu Prezydentowi ksero pisma skierowanego do mnie przez [wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. Porusza ono sprawy 
związane ze sprzedaŜą mieszkań przez Gminę Kraków. Przedstawiona przez autora 
w piśmie sprawa sprzedaŜy mieszkań w budynku Rynek Kleparski 12 na pewno 
wymaga sprawdzenia wymienionych tam spraw i ewentualnego zweryfikowania 
decyzji. Na stronie pierwszej załączonego ksero pisma pkt. 1; 2; 3; poruszane są 
konkretne przypadki, które nie będą wymagać specjalnej identyfikacji, aby je 
sprawdzić. Według mnie przytoczone tam sprawy są znane wydziałom merytorycznym 
UMK. 

Przyznam się, Ŝe mój niepokój budzi stosowanie w praktyce przez UMK i jego 
jednostki Uchwał Rady Miasta Krakowa, których intencją na pewno nie jest 
krzywdzenie starszych, ubogich mieszkańców Krakowa jak równieŜ tych, którzy nie 
posiadają środków lub wiedzy jak poruszać się w procedurach związanych  
z realizacją Uchwał RMK. 

Proszę Pana Prezydenta o szczególne zajęcie się sprawą 80-cioletniego inwalidy  
I grupy, kombatanta II wojny światowej. Jestem przekonany, Ŝe Tacy Ludzie powinni 
być w pierwszej kolejności załatwiani przez UMK ze względu na naleŜny im 
szacunek. 

Panie Prezydencie proszę równieŜ o rozwaŜenie przy przygotowywaniu projektów 
uchwał pod obrady komisji merytorycznych RMK jak i na Sesje RMK o wzięcie pod 
uwagę treści tego pisma jak równieŜ propozycji zawartych na stronie 2 pisma pkt. l-6.  
W pełni zgadzam się z ostatnim zdaniem zawartym w piśmie [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] i myślę, Ŝe powinno ono być równieŜ 
przewodnim działaniem kierowania przez Pana Prezydenta Urzędu. 

 

 


